
 
GRUNDEJERFORENINGEN HJORTESPRINGPARKEN 

 
 

14.6.2016 
 
 
Referat af: 
Bestyrelsesmøde 45/3 mandag d. 14. juni 2016 kl. 19.30 i hus nr. 38 
 
Til stede: Poul Dahl  Formand  (14) 

Knud Erik Madsen Næstformand (45) 
Leif Larsen  Kasserer  (21) 
Janne Bay   Bestyrelsesmedlem (38) 
Kim Goderum Bestyrelsesmedlem (26) 

 Tom Sund  Supplant  (23) 
 Maria Birkvad  Supplant  (42) 
 
DAGSORDEN: 
 
Punkt 1: Godkendelse af referat. 
 
Punkt 2: Meddelelser fra formanden. 
Ingen. 
 
Punkt 3: Henvendelser fra medlemmerne. 
Der er fundet et par solbriller på legepladsen. De kan afhentes i nr. 32. 
Efter mødet er der rullet en haveaffaldsbeholder ind i Anitas carport i nr. 34 – den kan 
hentes i nr. 34. 
 
 
Punkt 4: Meddelelser fra udvalgene. 
 
Teknisk udvalg: 
Intet. 
 
Varmeudvalget: 
Intet. 
 
Grønt udvalg: 
Der har været kontakt til gartneren om flere hækprojekter mod Bakkedragets villaby. Dette 
gælder både nye og gamle projekter. 
 
Hækken mod Mosebyvej 45 vil blive rettet op i efteråret. 
 



Pt. Ser det ud til, at der er gode chancer for en ny hæk mod Vejringevej 45. Beboerne er 
interesseret og nu samles der tilbud ind fra flere gartnere. Forhåbentlig kan vi lande en 
aftale i august, så hækken kan blive udskiftet senere på efteråret. 
 
 
Info udvalg: 
Intet. 
 
Materieludvalg: 
Der vil blive indkøbt et bålfad. Dette vil blive placeret i skuret ved varmecentralen og kan 
bruges til at lave bål i rottehullet. Brænde må man selv medbringe. 
 
Festudvalg: 
Der er planlagt sommerfest lørdag d. 6. august. 
Der arbejdes på at afholde bestyrelsesfest 8. eller 29. oktober. 
 
Velkomstudvalg: 
Er klar til at byde beboerne i nr. 40 velkommen. Det er planlagt til mandag d. 20. juni. 
 
Legpladsudvalg: 
Kolbøtte stativ og ruchebane er opsat og indviet.  
 
Der vil blive indkøbt en skraldespand til legepladsen. Forhåbentlig kan det afhjælpe, at 
brugerne smider affald på legepladsen. Skraldespanden bliver med låg og der vil være 
poser til den. Brugerne af legepladsen opfordres til, at tømme skraldespanden når den er 
fyldt. 
 
Der er ikke noget nyt om multibanen i rottehullet 
 
Punkt 5: Økonomi. 
Leif gennemgik foreningsregnskab og varmeregnskab pr. dags dato. Dette gav ikke 
anledning til yderligere kommentarer. 6 huse er 1 måned foran med betaling af kontingent. 
0 er bagud. 
 
Punkt 6: Eventuelt 
Intet. 

 
 

Mødet sluttede kl. 21.00 
 
 
 

Bestyrelsen 


